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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 12. BŘEZNA 2020 

 

přítomni 

dle prezenční listiny –  Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., 
Ing. Jiří Velechovský, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D, Ing. Radim Löwe, Ing. Václav Silovský, doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., 
doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Ing. Viktor Kolář, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., 
Ing. Petra Šánová, Ing. Tereza Sedlářová Nehézová, Ph.D., Bc. Radek Martiník, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., prof. Ing. 
Ladislav Kokoška, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Bc. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. 
Radmila Dytrtová, CSc., Adéla Kudrnáčová 

prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Karel Půbal, Ph.D., Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D., prof. 
Ing. Václav Hejnák, Ph.D. 

Omluveni: Ing. Kamil Kraus, doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc., Ing. Zdeněk 
Keken, Bc. Tereza Kadeřábková, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Tomáš Orgoň, Ing. Tomáš Kudera 

Odchod:  9:57  Ing. Matyáš Orsák, Ph.D. 

Příchod: 10:00  doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D. 

 

program 

  1.   Kontrola zápisu 

 

 

Kontrola zápisu 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU 
pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 
 

2. Vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2019 

3. Rozpočet ČZU pro rok 2020 

4.            Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2020 

5. Vyhodnocení plnění Institucionálního plánu za rok 2019 

6.            Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-správní úkony a služby  
               České zemědělské univerzity v Praze od akademického roku 2020/2021 

7. Různé 
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Vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2019 

 kvestor představil předkládaný materiál 

 doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické a investiční komise, která doporučuje předkládaný  
materiál ke schválení 
v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, prof. Müller 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ PLÁNU ÚPRAV, ÚDRŽBY A ROZVOJE AREÁLU ZA ROK 2019   
 

Rozpočet ČZU pro rok 2020  

 kvestor podrobně představil předkládaný materiál  

 doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické a investiční komise, která doporučuje předkládaný  
materiál ke schválení 
v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, prof. Kumhála, Ing. Půbal, prof. Müller, doc. Benešová, Mgr. 
Michálek 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu  

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0   

> AS ČZU SCHVALUJE ROZPOČET ČZU PRO ROK 2020 
 

Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2020  

 kvestor představil předkládaný materiál  

 doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické a investiční komise, která doporučuje předkládaný  
materiál ke schválení. 
v diskuzi vystoupili:  prof. Matula, doc. Benešová, Ing. Šánová 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu  

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0   

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN STAVEB, MODERNIZACÍ, REKONSTRUKCÍ A OPRAV ČZU V ROCE 2020 
 

Vyhodnocení plnění Institucionálního plánu za rok 2019  

 prorektor Hejnák podrobně představil předkládaný materiál  
v diskuzi vystoupili: doc. Trakal, Ing. Votruba 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu  

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0   

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ PLNĚNÍ INSTITUCIONÁLNÍHO PLÁNU ZA ROK 2019 
 

Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-
správní úkony a služby České zemědělské univerzity v Praze od 
akademického roku 2020/2021 

 doc. Remeš představil předkládaný materiál  
v diskuzi vystoupili:  doc. Benešová 

 pro: 24; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU SCHVALUJE STANOVENÍ POPLATKŮ SPOJENÝCH SE STUDIEM A VÝŠE ÚHRAD ZA ADMINISTRATIVNĚ-
SPRÁVNÍ ÚKONY A SLUŽBY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE OD AKADEMICKÉHO ROKU 2020/2021 
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Různé 

 Ing. Kotrba se dotazoval, zda vzhledem k současnému opatření proti šíření koronaviru, je možné 
uskutečnit akci malého rozsahu s mezinárodní účastí 
v diskuzi vystoupili:  prof. Sklenička 

 doc. Benešová se dotazovala na nástroj na odhalování plagiátů 
v diskuzi vystoupili:  prof. Sklenička, Ing. Kotrba 

 Mgr. Michálek vznesl dotaz, v jakém stavu je vytvoření přehledu náplně činnosti nového pana 
prorektora 
v diskuzi vystoupili:  prof. Sklenička 

 Ing. Mikšík poděkoval profesoru TF, za jeho včasné zareagování a nahlášení, přestože neměl příznaky 
koronaviru, dále poděkoval vedení univerzity za postoj k celé situaci  

 Ing. Mikšík se vyjádřil ke zrušení akce Den otevřených dveří, představil virtuální DOD FAPPZ a 
poděkoval p. Cihelkovi 

 Ing. Mikšík informoval o své plánované cestě do Moskvy v souvislosti s propagací ČZU 

 rektor informoval o zvládnutí situace v souvislosti s koronavirem na ČZU, kdy přijatá opatření byla 
účinná a nedošlo tak k dalším přenosům 

 rektor informoval o zrušení akce Den otevřených dveřích, která bude nahrazena virtuální verzí 

 doc. Benešová vznesla dotaz, zda se vzhledem k současné situaci předpokládá posun termínu podání 
přihlášek 
v diskuzi vystoupili:  prof. Sklenička 

 doc.. Benešová vznesla dotaz na zhodnocení připravenosti univerzity na distanční verzi výuky  
v diskuzi vystoupili:  prof. Sklenička, Ing. Votruba 

 doc. Benešová se dotazovala, zda je možné uskutečnit zkoušku přes video a brát ji za standardní  
v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, prof. Matula  

 prof. Matula poděkoval kolegům z knihovny ČZU 

 Mgr. Michálek vznesl dotaz, zda je univerzita připravena pomáhat studentům řešit finanční situace 
v souvislosti se zrušením výjezdů 
v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička 

 prof. Müller požádal o zhotovení informační cedule v souvislosti se zrušenou akcí Den otevřených dveří 
a odkazem na virtuální Den otevřených dveří 
 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast. 

 
 
  Ing. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


